
Milí občané a farníci, přistihla nás karanténa, a proto platí několik 

omezení, která se také vztahují na věřící a farnosti. Proto mám myšlenku, že 

bych po dobu karantény přispíval na web každou neděli kázáním. Vymyslel 

jsem to tak, že budu používat promluvy ze zásob.  Ta dnešní je asi tak z 3. 

postní neděle, možná z roku 2006. 

Jinak jsem vás chtěl všechny pozdravit a ujistit, že na vás pamatuji v 

modlitbách. 

 

 

„Před několika dny byla na dálnici mezi Brnem a Břeclaví hromadná 

autonehoda. Srazilo se 30 nebo 40 aut. Policisté se ptali řidičů, co se stalo. 

Každý říkal, že to není jeho vina, že za to může ten před ním nebo za ním, sníh a 

kluzká silnice. Částečně měli pravdu, ale někteří jeli moc rychle a nechtěli to 

přiznat. Dnes, třetí neděli postní, promluvím o tomto problému. Jak těžké je 

každému přiznat svůj hřích, vinu, pád a slabost.  

Žiješ v dnešním světě a vedle tebe je dobro a zlo. Často se otíráme o zlo a 

hřích, a to nás znečišťuje. To se může stát každému, tobě i mně. V prvním čtení 

vidíme Izraelity, kteří pokoušejí Boha, protože nevěří a nemají naději. Nevěří 

Bohu, že se o ně postará. Teprve, když Bůh udělá zázrak a vytryskne voda ze 

skály. To je přesvědčí, že je Bůh miluje a stará se o ně. V evangeliu vidíme ženu, 

o které bychom dnes řekli, že sbírá muže, jako známky na dopis, ale nepřizná se 

k tomu. Kristus, který zná každého člověka, využívá příležitosti, že je vedle 

studny, ukazuje na vodu a říká, že je ještě voda života, která může uspokojit 

srdce člověka, který žízní po lásce.  

Kdysi dávno za horami a řekami bylo království, tam byl král, poddaní a 

zámek. Král se jednou za rok šel podívat do vězení a ptal se vězňů, co udělali, 

proč jsou zavření. Každý říká, že je nevinný, že to udělal někdo jiný. Poslední, 

který seděl v rohu se přiznal, že je vinný. Král mu říká: Protože ses přiznal, 

budeš volný. Amnestie je pro zločince a ne pro spravedlivé.“ 


